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Z A P I S N I K 
 
16. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 23. januarja 2014 
ob 16. uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru.  
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov občinskega sveta prisotnih 30 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Danijel Cep, Karin Felicijan Glamočić, Olga Franca,  Vida Gračnar,  
Ondina Gregorich Diabatè, Franco Juri, Luka Juri, Sani Kamenčič, Stefan Kocjančič, 
Sebastjan Kokl, Milojka Lahajnar Špacapan, Nataša Likar, Tina Mojškerc, Darij Novinec, 
Ivan Pavlič, Patrik Peroša, Slobodan Popovič, Kristina Radovčič, Anton Sagadin, Alberto 
Scheriani, Mario Steffè, Alfred Štefančič, Marko Štrkalj, Majda Šuligoj, Miroslav Tozon, Valmi 
Ugrin, Narciso Urbanaz in Vlasta Vežnaver. 
 
Opravičeno odsotni so bili: Igor Hrvatin, Viktor Markežič in Barbara Strmole. 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni predstojniki uradov občinske uprave, predstavniki Službe za odnose z 
javnostmi ter predstavniki Službe za občinski svet. 
 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda in njegovo razširitev so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 24 za) predlog, da se Predlog odloka o 
uporabi sredstev proračunske rezerve Mestne občine Koper za financiranje izdatkov 
za odpravo posledic skalnega podora nad vasjo Bezovica v letu 2014 obravnava in 
sprejme po hitrem postopku. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 25 za, 0 proti) naslednji 
 

 

1 
PREDLOG 

  



 
d n e v n i   r e d : 

 
1. Potrditev zapisnika 15. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 

19/12-2013  
 
1/1 Predlog odloka o uporabi sredstev proračunske rezerve Mestne občine Koper za 

financiranje izdatkov za odpravo posledic skalnega podora nad vasjo Bezovica v letu 
2014 – hitri postopek 

 
2. Predlog sklepa o potrditvi novelacije investicijskega programa za projekt »Obnova 

Pokrajinskega muzeja Koper« 
 

3. Predlog sklepa o potrditvi novelacije investicijskega programa za projekt »Vodovod in 
kanalizacija Loka« 

 
4. Predlog sklepa o potrditvi investicijskega programa za projekt »Kanalizacija Brageti« 

 
5. Predlog sklepa o potrditvi investicijskega programa za projekt »Parkirišče ob glavni 

avtobusni postaji Koper« 
 

6. Predlog sklepa o potrditvi investicijskega programa za projekt »Sekundarno 
kanalizacijsko omrežje naselja Škofije I. faza – 2. etapa« 

 
7. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 

 
Ad 1 

 
POTRDITEV ZAPISNIKA 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 

KOPER Z DNE 19/12-2013 
 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče.  
 
Občinski svet JE POTRDIL (27 prisotnih – 25 za, 0 proti) zapisnik 15. seje Občinskega 
sveta Mestne občine Koper z dne 19. decembra 2013 v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 1/1 

 
PREDLOG ODLOKA O UPORABI SREDSTEV PRORAČUNSKE REZERVE MESTNE 

OBČINE KOPER ZA FINANCIRANJE IZDATKOV ZA ODPRAVO POSLEDIC SKALNEGA 
PODORA NAD VASJO BEZOVICA V LETU 2014 – HITRI POSTOPEK 

 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo sta obravnavala:  
 

- Odbor za finance in gospodarstvo,  
- Statutarno-pravna komisija 

 
 



POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
   IGOR RAKAR, vodja Službe za zaščito, reševanje in civilno obrambo 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Franco Juri, Olga Franca in Danijel Cep, člani Občinskega sveta ter Igor Rakar, vodja Službe 
za zaščito, reševanje in civilno obrambo. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) Odlok o uporabi sredstev 
proračunske rezerve Mestne občine Koper za financiranje izdatkov za odpravo 
posledic skalnega podora nad vasjo Bezovica v letu 2014 v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 2 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI NOVELACIJE INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA 
PROJEKT »OBNOVA POKRAJINSKEGA MUZEJA KOPER« 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za družbene dejavnosti in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
  VILJAN TONČIČ, vodja Samostojne investicijske službe 
 
Razpravljal je Luka Juri, član Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 27 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Sprejme se sklep o potrditvi novelacije investicijskega programa za projekt »Obnova 
Pokrajinskega muzeja Koper« v predloženem besedilu. 
 

Ad 3 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI NOVELACIJE INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA 
PROJEKT »VODOVOD IN KANALIZACIJA LOKA« 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
Poročal ni nihče. 
 



V razpravi sta sodelovala Olga Franca, članica Občinskega sveta in Viljan Tončič, vodja 
Samostojne investicijske službe 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 27 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Sprejme se sklep o potrditvi novelacije investicijskega programa za projekt »Vodovod 
in kanalizacija Loka« v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 4 

 
PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA PROJEKT 

»KANALIZACIJA BRAGETI« 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
Poročal in razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 26 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Sprejme se sklep  o potrditvi investicijskega programa za projekt »Kanalizacija 
Brageti« v predloženem besedilu. 
 

 
 

Ad 5 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA PROJEKT 
»PARKIRIŠČE OB GLAVNI AVTOBUSNI POSTAJI KOPER« 

 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
Poročal ni nihče. 
 
V razpravi so sodelovali:  
 
Olga Franca in Luka Juri, člana Občinskega sveta ter Viljan Tončič, vodja Samostojne 
investicijske službe. 
 



V zvezi s pripombo in na predlog Olge Franca, članice Občinskega sveta se v zapisnik 
zapiše naslednje zagotovilo Viljana Tončiča, vodje Samostojne investicijske službe, in sicer: 
»Na parkirišču ob Glavni avtobusni postaji Koper se zagotovijo  pokrita parkirišča za invalide 
ter postavi tabla, ki bo označevala rezervirana parkirna mesta za nosečnice in matere z 
otroki.« 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29  prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Sprejme se sklep o potrditvi investicijskega programa za projekt »Parkirišče ob glavni 
avtobusni postaji Koper« v predloženem besedilu. 
 

Ad 6 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA PROJEKT 
»SEKUNDARNO KANALIZACIJSKO OMREŽJE NASELJA ŠKOFIJE I. FAZA –  

2. ETAPA« 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
Poročal ni nihče. 
 
V razpravi sta sodelovala Olga Franca, članica Občinskega sveta in Viljan Tončič, vodja 
Samostojne investicijske službe. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Sprejme se sklep o potrditvi investicijskega programa za projekt »Sekundarno 
kanalizacijsko omrežje naselja Škofije I. faza – 2. etapa« v predloženem besedilu. 
 

Ad 7 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA IN POBUDE: 
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Pisno vlagam sedem novih vprašanj in eno pobudo, ki bi jo zelo na kratko predstavila, da ne 
bomo zgubljali veliko časa. 
 
Komunala Koper nam je pred kratkim poslala obvestilo, da nam bo s 1. januarjem letos 
dodatno zaračunavala, vsem tistim, ki imamo male čistilne naprave oziroma greznice, ki 
nismo imeli te sreče, da bi bili priključeni na javno kanalizacijsko omrežje, iz različnih 



vzrokov. Tukaj lahko zelo veliko govorimo. Dajem pobudo in tudi, mislim, da z gospodom 
Tončičem sva že zadnjič govorila, na tej seji, da je tudi občinska uprava o tem razmišljala, da 
bi lahko sprejeli odlok, s katerim bi sofinancirali nakup in vgradnjo malih komunalnih čistilnih 
naprav v Mestni občini Koper. To je storilo že kar nekaj občin, že zdavnaj, v Sloveniji. Mi, ki 
smo bogata občina, žal še nismo, zato dajem to pobudo in sicer, kot je zapisano v predlogu, 
bi bila višina subvencije za fizične osebe do 30% od nabavne vrednosti, za neprofitne 
organizacije pa do višine 70%. 
 
Potrebno je torej tak pravilnik oblikovati in ga sprejeti na občinskem svetu in tudi iti s tem 
naproti svojim občanom in občankam, ki žal niso imeli srečo, da bi bili priklopljeni na javno 
kanalizacijsko omrežje in so sami investirali, zato pričakujem, da ne bomo dobivali le visokih 
položnic, ampak da bomo tudi v to zameno nekaj dali občanom. 
 
PISNO: 
 
»Spoštovani, 
 
prosim za izčrpne odgovore na naslednja svetniška vprašanja. 
 

1. RAZPIS ZA PODELITEV STAVBNE PRAVICE NA ZEMLJIŠČIH LAST MOK, 
parcela štev. 847/2 k.o. Ankaran, 847/3 k.o. Ankaran in 847/4 k.o. Ankaran 

 
Mestna občina Koper je 11.2.2011 objavila JAVNI POZIV za oddajo ponudb za pridobitev 
stavbne pravice na nepremičninah po metodi zbiranja ponudb in sicer za: 
 

- zemljišče s par. štev. 847/2 k.o. Ankaran v izmeri 20.324 m2 za izhodiščno 
nadomestilo 1.474.303,00 EUR (72,4 EUR/m2), brez DDV 

- zemljišče s par. štev. 847/3 k.o. Ankaran v izmeri 20.177 m2 za izhodiščno 
nadomestilo 1.463.640,00 EUR (72,54 EUR/m2), brez DDV in 

- zemljišče s par. štev. 847/4 k.o. Ankaran v izmeri 20.241 m2, za izhodiščno 
nadomestilo 1.468.282,00 EUR (72,54 EUR/m2), brez DDV.  
 

Stavbna pravica naj bi se podelila za 40 let. Mestna občina Koper je izdala SKLEP štev. 
478/-5/2011 dne 29.3.2011 o izbiri. Komisija MOK je izbrala naslednje ponudnike: 
 

- za zemljišče s par. št. 847/2 k.o. Ankaran družbi Finali Trading d.o.o. Koper za 
nadomestilo 1.474.303,00 EUR 

- za zemljišče s par. štev. 847/3 k.o. Ankaran Koščica Elvis, Dragonja 96, Sečovlje 
za nadomestilo 1.465.000,00 EUR in 

- za zemljišče s par. štev. 847/4 k.o. Ankaran družbi Grafist d.o.o. Koper za 
nadomestilo 1.468.282,00 EUR.  
 

MOK se je zavezala, da bo sklenila pogodbo o ustanovitvi stavbne pravice v skladu z 
razpisanimi pogoji. 
 
Prosim za odgovore na naslednja vprašanja:  
 

- ali so bile in kdaj so bile pogodbe sklenjene skladno z zgoraj citiranim sklepom 
komisije, 

- koliko je bilo po posamezni pogodbi izstavljenih računov (datum izstavitve, višina, rok 
plačila) in kdaj ter koliko je bilo plačano v občinski proračun, 

- ali se danes vsa tri zemljišča uporabljajo skladno s podeljeno stavbno pravico. 



 
2. DAVEK NA NEPREMIČNINE 

 
Občinski svet je na izredni seji 8.11.2013 sprejel v zvezi z novim davkom na nepremičnine 
dva sklepa in sicer: 

a) Občinski svet pooblašča Župana, da stori vse, kar je potrebno, da s pomočjo ljudske 
iniciative sproži postopek za spremembo ustave na podlagi 168. člena Ustave, s tem 
pa prepreči prekomeren in nesorazmeren poseg v referendum kot obliko 
neposredne demokracije. 

b) Občinski svet pooblašča Župana MOK, da prouči in z ustreznimi pravnimi 
strokovnjaki pripravi vse potrebno za izpodbijanje navedenega zakona pred 
Ustavnim sodiščem.  
 

Zanima me, katere aktivnosti so bile od sprejetja sklepov do danes izvršene, kdo jih je izvršil 
in stroški, ki so pri tem nastali po vrstah stroškov (svetovanje, odvetniški stroški …)  
 
Ustavna presoja sta že vložili stranki SLS in SDS, o aktivnostih Mestne občine Koper pa 
nisem zasledila nobene informacije. Zakon pa je pričel veljati s 1.1.2014. 
 

3. DOKONČANJE OSNOVNE ŠOLE V SVETEM ANTONU 
 

V proračunu MOK za leto 2014, ki je bil sprejet 19.12.2013 ste v Načrtu razvojnih programov 
za obdobje 2014 – 2017 zapisali (stran 20): »Podružnična šola Sveti Anton: V letu 2014 so 
predvidena sredstva za izgradnjo nadomestne podružnične šole OŠ Prade Sv. Antonu na 
osnovi finančnega leasinga«.  
 
Iz seznama projektov je razvidno (stran 38 od 39), da je bilo do leta 2014 vloženo v ta projekt 
2.989.527,00 EUR, v letu 2014 pa je predviden znesek 200.000 EUR, v naslednjih letih do 
2017 pa ni predvideno nič sredstev za ta namen. 
 
Prosim za obrazložitev zgoraj navedenega v prvem in drugem odstavku te točke. Ali bo šola 
dokončana do letošnje jeseni in se bo pouk pričel septembra v njej? Koliko je bilo doslej 
investiranega za projekt te šole in koliko je načrtovano še finančnih sredstev do vselitve?  
 

4. UREDITEV CESTE OD ARJOLA (Činčin) DO POKOPALIŠČA KOPER  
 
Že leta in leta kaže cesta od Činčina do pokopališča Koper klavrno podobo. Ne glede na to 
ali je občinska ali je državna je odgovornost Mestne občine Koper, da poskrbi za njeno nujno 
ureditev. Cesta je zelo prometna, gost promet tam vidimo prav vsak dan, posebej pa še 
poleti ob turistični sezoni. Gotovo o tem obstajajo tudi meritve prometa. Cesta nima 
pločnika, kolesarske steze in je neosvetljena. Pešci hodijo kar po cesti, kar je ponoči še 
bolj nevarno. 
 
V proračunu MOK 2014 ta cesta ni nikjer navedena za ureditev, zato sprašujem kaj MOK 
načrtuje in kdaj, da bi se uredila razsvetljava, kolesarska steza in pločniki.  
 

5. STANJE JAVNE RAZSVETLJAVE V MOK PO PODELITVI KONCESIJE PETROLU 
d.d. Ljubljana v letu 2013  

 
Na 8. seji občinskega sveta 27.9.2013 je bil sprejet ODLOK o koncesiji za prenovo in 
urejanje javne razsvetljave v Mestni občini Koper. Kot nam je znano je koncesijo MOK 
podelila podjetju Petrol d.d. Ljubljana. V obrazložitvi predloga navedenega odloka ste določili 
cilje, načela, ukrepe in druge zadeve. V oceni finančnih in drugih posledic ste zapisali, da sta 
bistvena finančna elementa podelitve koncesije zagotovitev investicijskih sredstev za 
vlaganje v prenovo javne razsvetljave s strani koncesionarja in s tem razbremenitev tekoče 



proračunske porabe, takojšnje znižanje tekočih stroškov za izvajanje upravljanja in 
vzdrževanja sistema javne razsvetljave, dolgoročno znižanje tekočih stroškov v višini 
najmanj 26% iz naslova občinskega proračuna ter zagotovitev letne koncesijske dajatve,  kot 
prihodek proračuna. Predvideli ste, da bo koncesionar v roku 6 mesecev prenovil celotno 
javno službo skladno z opredeljenimi potrebami. Odlok vsebuje številne dolžnosti in 
obveznosti ter cilje obeh pogodbenih strank, zato je potrebno javno spremljanje izvajanje 
takšne pogodbe in spremljanje kakovosti doseganja zastavljenih ciljev.  
 
Krajani Podpeči, Žrnjavca, Gradina, Bertokov, posebej pa še Trušk in Jadranske ulice 
v Ankaranu in še iz nekaterih drugih krajev so nam povedali, da je stanje razsvetljave sedaj 
veliko slabše kot prej. Da razsvetljava slabo deluje, oz. ne deluje, da cele trase ne delajo ali 
pa svetilke svetijo kar celi dan. 
 
V zvezi s podeljeno koncesijo me zanima:  
 

- Kdaj je bila podpisana koncesijska pogodba, koliko znaša koncesija (letna/mesečna) 
ter kako poteka njeno izvajanje (želim odgovor glede na določila vsakega 
posameznega člena) Odloka o koncesiji za prenovo in urejanje javne razsvetljave v 
MOK?  

- Katere podizvajalce je prijavil koncesionar in kakšna je njihova referenca?  
- Učinki na stroških v skladu z opredeljenimi vsestranskimi cilji v Odloku o koncesiji in v 

skladu z obrazložitvami predloga Odloka? 
- Kako ocenjujete kakovost delovanja razsvetljave po zamenjavi oz. po prevzemu 

koncesije s strani Petrola in na katerih podatkih vaša ocena temelji? 
- Ali so na koncesionarja prešli tudi vsi zaposleni na javni razsvetljavi, ki so bili 

zaposleni pred tem na Komunali Koper? 
- Kdo v MOK spremlja pritožbe (izvajanje nadzora) in koliko reklamacij je bilo Petrolu 

d.d. izstavljeno v zvezi z delovanjem razsvetljave? 
- Ali je župan sprejel letni program javne službe skladno s 23. členom Odloka – prosim 

za kopijo le-tega. 
 

6. STROŠKI ODPRTJA RIBIŠKEGA POMOLA V KOPRU 1.1.2014  
 
Pompozno vabilo župana na odprtje ribiškega pomola je bilo nedvomno močno predvolilno 
promocijsko vabilo, obarvano z barvami stranke Koper je naš. »Rumeno je modro, zdaj je 
pravi čas« in »Koper je Koper, Koper je naš« je le nekaj izsekov iz medijskega oglaševanja. 
Ob tem pa navajam, da sem na neustreznost dostopa do plovil ribičev opozorila na seji 
občinskega sveta vendar je moja utemeljena pripomba oz. opozorilo ostalo pri gluhih ušesih. 
Sedaj pa boste nezadovoljnim ribičem postavili nekakšne rešitve, seveda z dodatnim 
trošenjem proračunskega denarja. 
 
Želim odgovore na naslednja vprašanja:  
 

- Koliko so znašali vsi stroški v breme davkoplačevalcev skupaj za dogodek odprtja 
ribiškega pomola z veselico in ognjemetom oz. za dogodek na dan 1.1.2014, ki se je 
odvijal na ribiškem pomolu in Ukmarjevem trgu in sicer: 

o Koliko so stala vsa medijska oglaševanja skupaj in koliko po posameznem 
mediju 

o Koliko so znašali stroški ognjemeta in komu so bili plačani 
o Koliko so znašali stroški pogostitve in komu so bili plačani 
o Koliko so znašali vsi ostali stroški in komu so bili plačani. 



 
7. ODLOK O IZDAJANJU OBČINSKEGA GLASILA MOK  

 
Sprašujem ali je Mestna občina Koper sprejela navedeni odlok, kdaj je bil sprejet in je kje 
dostopen.  
 
 

 
POBUDA ZA SOFINANCIRANJE NAKUPA IN VGRADNJE MALIH KOMUNALNIH 
ČISTILNIH NAPRAV V MESTNI OBČINI KOPER  

 
Komunala Koper je občane MOK z dopisom januarja 2014 obvestila o novi dejavnosti, ki se 
prične izvajati od 1.1.2014 po vseh naseljih v Mestni občini Koper. Uvedla je novo storitev 
praznjenja greznic in malih komunalnih čistilnih naprav ter obdelavo blata na Centralni čistilni 
napravi Koper. 
 
Računi Komunale Koper bodo višji zaradi zaračunane omrežnine (0,44 EUR fiksno na 
priključek oz. stanovanjsko enoto) in zaradi storitve praznjenja in obdelave blata, ki bo 
zaračunana vsem porabnikom pitne vode, ki imajo greznico ali MKČN na osnovi porabljene 
pitne vode in sicer v višini 0,3519 EUR na m3. 
 
Nedvomno bodo računi precej višji in bodo ob njih šokirani tisti, ki so in ki še bodo vlagali v 
izgradnjo lastne greznice ali MKČN. Investicija stane med 5.000 in 6.000 EUR. V to pa so 
prisiljeni iti občani kjer MOK ni zagotovila javne kanalizacije. 
 
Po zgledu mnogih občin bi lahko MOK že zdavnaj pripravila PRAVILNIK o dodelitvi 
nepovratnih finančnih sredstvih za sofinanciranje nakupa in vgradnje malih 
komunalnih čistilnih naprav in izgradnje greznic.  
 
Nepovratna finančna sredstva bi se dodelila za obstoječe in novozgrajene stanovanjske 
objekte zgrajene v skladu s prostorskimi akti in predpisi o gradnji objektov ter evidentiranimi 
v zemljiškem katastru in katastru stavb na vseh območjih, kjer MOK do leta 2015 ne bo 
zagotovila javnega kanalizacijskega omrežja. 
 
Višina subvencije bi bila v višini 30% od nabavne vrednosti, vendar ne več ko 2.000 EUR, za 
neprofitno organizacijo pa v višini 70%.  
 
Mislim, da bi bilo pošteno, da MOK stopi naproti svojim občanom pri tem in ne le, da zvišuje 
položnice za komunalne zadeve iz meseca v mesec. 
 
Za celovite odgovore se vam zahvaljujem. 
 
Lep pozdrav.« 
 
 
Seja Občinskega sveta je bila zaključena ob 17.25 uri. 
 
 
 
VODJA SLUŽBE ZA                 PREDSEDUJOČI 
   OBČINSKI SVET           PODŽUPAN 
       Breda Bajec                 Alberto Scheriani 
 
 


